



SS2-450S

全自动平面丝印机
Tagless / Label Screen Printer



仅供参考样品
Sample for reference



特色 Features:

- 人机界面控制，操作简单，工作台左右移动采用伺服马达驱动，确保机器运行稳定可靠。
PLC is used for control together with LCD displaying to ensure high reliability and stability.
- 具自动对位功能，无论印件是否有定位点，机器都能自动对位起点，无需人手对位，保证每个印件印刷位置相同。
With automatic counterposition, no matter whether the print has a positioning point or not, the machine can automatically start at the starting point, without the need of the hand, and ensure the same print position of each print.
- 可对刮刀和回墨刀的角度和高度进行调节，确保持续的印刷压力。丝印模板可以前后左右精确调整。
Angle and height of squeegee and flood blade can be adjusted to insure consistent printing pressure. Screen stencil can be finely adjusted front/back, left/right

技术参数 Technical Data:

- 最大印刷直径: $\phi 120$ (mm)
Max. Printing Dia
- 最快印刷速度: 1200 (pcs/hr)
Max. Printing Speed
- 耗气量: 30 (L/min)
Air Consumption:
- 额定功率: 1200 (w)
Rated power
- 外形尺寸: 1100x980x1480 (mm)
Outline Dimensions:
- 重量: 200 (kg)
Weight



恒晖氣動工程有限公司

Ever Bright Printing Machine Fty Ltd
地址: 香港葵涌圳邊街1號南華工業大廈18樓
18/F, South China Ind Bldg., No.1 Chun Pin St., Kwai Chung, Hong Kong
Tel: (852) 2421 8573 (8 Lines) Fax: (852) 2489 2512, 2423 1428
http://www.ever-bright.com e-mail: info@ever-bright.com



广东恒晖彩印机器设备厂有限公司

Guangdong Ever Bright Printing Machine Fty Ltd
地址: 广东省东莞市凤岗镇竹尾田易发路2号恒晖工业中心
电话: (0769) 38983222 传真: (0769) 87512888 87518038
http://www.everbgt.com e-mail: eb@everbgt.com